
ПРОТОКОЛ №14 

засідання колегії міської ради 

 

від 29.01.2018р.         Зелена зала 

15.00 

Всього членів колегії – 14 чол. 

Присутні: Симчишин О.С. – міський голова, М.Кривак – секретар міської ради, 

В.Худецький, Т.Калюжна, О.Василишин, В.Триняк, І.Ковальчук, О.Скочеляс, Л.Головко, 

А.Собко, О.Певнєв, А.Кветко 

Відсутні на засіданні: Р.Афійчук, І.Добжанський. 

Запрошені: В.Гончарук – заступник міського голови, Г.Мельник – заступник міського 

голови, С.Воронецький – начальник управління праці та соціального захисту населення, 

Л.Кожемяко – завідувач відділу – в.о. начальника управління земельних ресурсів та 

земельної реформи, М.Трещов - начальник управління комунального майна, О.Чорнієвич – 

директор департаменту архітектури, містобудування та земельних ресурсів, Т.Поліщук – 

начальник управління капітального будівництва, Л.Демчук – завідуюча юридичним відділом. 

Головує на засіданні: Симчишин О.С. – міський голова 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

 

1. Обговорення питань, що виносяться на розгляд чергової двадцятої сесії міської ради. 

 

2. Про включення до порядку денного чергової двадцятої сесії міської ради наступних 

питань: 

 

2.1. Про затвердження «Програми соціальної підтримки учасників АТО та членів їх сімей 

на 2018-2020 рр.» (за пропозицією постійної комісії з питань охорони здоров’я, соціальної 

політики, гуманітарних питань та розвитку громадянського суспільства, свободи слова 

та інформації); 

 

2.2. Про уповноваження щодо укладення додаткових угод до контрактів з директорами 

закладів професійної (професійно-технічної) освіти, фінансування яких здійснюється з 

міського бюджету (за пропозицією постійної комісії з питань охорони здоров’я, 

соціальної політики, гуманітарних питань та розвитку громадянського суспільства, 

свободи слова та інформації) 

 

3. Різне. 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Питання порядку денного розглянуті усіма постійними комісіями. 

Переходимо до розгляду питань порядку денного 

Перше питання «Про затвердження Програми шефської допомоги 

військовим частинам Збройних Сил України, Національної гвардії 

України, які розташовані на території м.Хмельницького на 2018-2019 

роки» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про призначення персональних стипендій Хмельницької міської ради 

для провідних митців та викладачів шкіл естетичного виховання 

м.Хмельницького на 2018 рік» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – Наступне питання 



міський голова «Про внесення змін до плану роботи Хмельницької міської ради на 

перше півріччя 2018 року» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін та доповнень до Статуту Хмельницького міського 

комунального підприємства «Хмельницькінфоцентр» та затвердження 

Статуту у новій редакції» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін до рішення сорок восьмої сесії міської ради від 

04.03.2015 №80» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін до «Програми підтримки газети Хмельницької 

міської ради «Проскурів» на 2017-2018 р.р.» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін до «Програми щодо забезпечення належних 

комунально-побутових умов засуджених та осіб, узятих під варту, які 

утримуються в Хмельницькому слідчому ізоляторі на 2017-2010 роки», 

затвердженої рішенням 15 сесії міської ради від 31.05.2017 року №6» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін до Положення про порядок розрахунку 

компенсаційних виплат за пільговий проїзд автотранспортом окремих 

категорій громадян» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є ряд пропозицій. 

Комісія з питань роботи житлово-комунального господарства, 

приватизації та використання майна територіальної громади міста 

пропонує доповнити абзац 1 підпункту 1.2 проекту рішення після слів: 

«кількості фактично виконаних рейсів» словами «за даними GPS 

навігації». 

Які будуть зауваження? (Немає).  

Також комісія з питань роботи житлово-комунального господарства, 

приватизації та використання майна територіальної громади міста 

пропонує доповнити підпункт 1.2 проекту рішення новим абзацом 

наступного змісту: «Першочергове відшкодування вартості послуг 

здійснювати перевізникам, транспортні засоби яких обладнані 

валідаторами». 

Які будуть ще пропозиції? 

 

Т.Калюжна – 

депутат міської 

ради 

Пропоную доповнити проект рішення пунктом 1.3 наступного змісту: 

- у розділу 3 «Порядок проведення розрахунків» пункт 3.3 викласти в 

новій редакції: «Розрахунок обсягу відшкодування за здійснене 

пільгове перевезення автотранспортом відбувається на підставі 



визначеної кількості пільгових місць до посадочних місць згідно 

технічних характеристик: клас А - 3 пільгових місця, клас В - 2 

пільгових місця, клас І - 5 пільгових місця. Перевізники несуть 

персональну відповідальність за достовірність наданих розрахунків. 

Визначення загальної суми компенсації здійснюється шляхом 

відсоткового розподілу між всіма перевізниками обсягів бюджетних 

асигнувань залежно від класу транспортних засобів, які 

використовуються ними для обслуговування міських автобусних 

маршрутів загального користування, а саме: 

-  40% від загальної суми компенсації - на великогабаритні 

автобуси класу І; 

- 60% від загальної суми компенсації - на автобуси малої та 

середньої місткості класів А, В та класу II. 

Відшкодування за здійснене пільгове перевезення автотранспортом 

відбувається у повному обсязі відповідно до фактично наданих послуг 

у разі наявності у транспортному засобі автоматизованої системи 

обліку оплати проїзду та забезпечення пільгових категорій населення 

електронними квитками.» 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

 

Які будуть ще пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про встановлення надбавки до пенсії члену Проскурівського підпілля, 

партизанам та колишнім політв’язням і репресованим на 2018 рік» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання членам сімей загиблих учасників антитерористичної 

операції додаткової пільги в розмірі 50% на оплату житлово-

комунальних послуг з січня по грудень 2018 року» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання сім’ям загиблих учасників бойових дій в Афганістані та 

інших локальних війнах додаткової пільги в розмірі 50% на оплату 

житлово-комунальних послуг з січня по грудень 2018 року» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання особам, яким присвоєно почесне звання «Заслужений 

донор України» пільги на оплату житлово-комунальних послуг з січня 

по грудень 2018 року» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання дружинам (чоловікам) померлих учасників ліквідації 

наслідків аварії на ЧАЕС додаткової пільги в розмірі 50% на оплату 

житлово-комунальних послуг (разом 100%) з січня по грудень 2018 

року» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  



Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження переліку об’єктів міської комунальної власності, 

що підлягають приватизації шляхом продажу на аукціоні» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища та комісія з питань соціально-

економічного розвитку, інвестиційної політики та дерегуляції пропонує 

доповнити додаток до проекту рішення пунктом 3 наступного змісту: 

- нежитлове приміщення загальною площею 61,5 кв.м. по 

вул.Кам’янецькій,82, в оренді по 25.08.2025 року 

Які будуть ще пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін до рішення тринадцятої сесії міської ради від 

14.12.2011 №4» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін до рішення тридцять сьомої сесії міської ради від 

30.04.2014 №18» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження Програми поводження з побутовими відходами у 

м.Хмельницькому на період 2018-2019 р.р.» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження Програми відшкодування частини кредитів, 

отриманих ОСББ, ЖБК на впровадження відновлювальних джерел 

енергії та заходів з енергозбереження, термомодернізації 

багатоквартирних житлових будинків у м.Хмельницькому на 2018-2022 

роки та Порядку відшкодування частини кредитів, отриманих ОСББ, 

ЖБК на впровадження відновлювальних джерел енергії та заходів з 

енергозбереження, термомодернізації багатоквартирних житлових 

будинків у м.Хмельницькому на 2018-2022 роки» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін до рішення двадцять третьої сесії міської ради від 

04.02.2009 №12» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про залишення житлового комплексу гуртожитку на прс.Миру,95/2 у 

статусі гуртожитку та надання дозволу на приватизацію його жилих і 

нежилих приміщень» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 



Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання згоди на безоплатну передачу в комунальну власність 

територіальної громади міста мереж зовнішнього освітлення, зовнішніх 

мереж водопостачання та водовідведення житлового будинку по 

вул.Залізняка,1а» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання згоди на безоплатну передачу в комунальну власність 

територіальної громади міста мереж зовнішнього освітлення, які 

підключені до 87-квартирного житлового будинку по 

вул.Старокостянтинівське шосе 5/5-А в м.Хмельницькому» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання згоди на безоплатну передачу в комунальну власність 

територіальної громади міста мереж зовнішнього освітлення, які 

підключені до 120-квартирного житлового будинку по 

вул.Старокостянтинівське шосе 5-Б в м.Хмельницькому» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання згоди на безоплатну передачу в комунальну власність 

територіальної громади міста мереж зовнішнього освітлення, які 

підключені до багатоквартирного житлового будинку по 

вул.Інститутській,6А в м.Хмельницькому» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про зміну розміру статутного капіталу міського комунального 

підприємства «Хмельницьктеплокомуненерго» та затвердження нової 

редакції статуту міського комунального підприємства 

«Хмельницьктеплокомуненерго» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання дозволу комунальному підприємству «Південно-Західні 

тепломережі» на списання з балансу легкового автомобіля «Volkswagen 

Jetta», державний номер ВХ 7104 АХ шляхом відчуження» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання дозволу комунальному підприємству «Південно-Західні 

тепломережі» на списання з балансу автомобіля ZYL-MMZ 4502 

(самоскид), державний номер ВХ 7113 АХ шляхом відчуження» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  



 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін до рішення шостої сесії міської ради від 18.05.2016 

року №11 «Про затвердження Порядку участі громадськості у 

діяльності Хмельницької міської ради» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження Положення про порядок визначення та 

відшкодування збитків власникам землі та землекористувачам в місті 

Хмельницькому» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін в додаток до рішення 3-ої сесії Хмельницької 

міської ради від 27.09.2006р. №16 зі змінами та доповненнями» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання громадянам дозволу на розроблення проектів 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок та технічної 

документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж 

земельних ділянок в натурі (на місцевості)» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання громадянам дозволу на розроблення проектів 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок та технічної 

документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж 

земельної ділянки в натурі (на місцевості)» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання громадянам дозволу на розроблення проектів 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок, технічної 

документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж 

земельної ділянки в натурі (на місцевості) та внесення змін» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання громадянам дозволу на розроблення проектів 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок, технічної 

документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж 

земельних ділянок в натурі (на місцевості) та внесення змін» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про припинення права користування частинами земельних ділянок, 



надання громадянам дозволу на розроблення проектів землеустрою 

щодо відведення земельних ділянок та технічної документації із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок 

в натурі (на місцевості)» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про припинення права користування частинами земельних ділянок, 

надання громадянам дозволу на розроблення проектів землеустрою 

щодо відведення земельних ділянок та втрату чинності» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про припинення договору оренди землі шляхом його розірвання за 

згодою сторін та надання земельної ділянки в оренду громадянці» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки та надання земельної ділянки в оренду іноземному 

громадянину, втрату чинності» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок та надання земельних ділянок в оренду громадянам» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки та надання земельних ділянок в оренду громадянам» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок та надання земельних ділянок в оренду громадянкам» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. 

Всі постійні комісії пропонують Зняти на довивчення пункт1 додатку 2 

проекту рішення. 

Які будуть ще пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про припинення договору оренди землі шляхом його розірвання за 

згодою сторін, затвердження технічної документації із землеустрою та 

надання земельної ділянки у власність громадянці» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – Наступне питання 



міський голова «Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок та надання земельних ділянок у власність громадянам» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок та надання земельних ділянок у власність громадянам» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки та надання її у власність громадянину Крисюку О.Ю.» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки громадянці та зміну її цільового призначення» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки громадянці та зміну її цільового призначення» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок громадянам та зміну їх цільового призначення» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок, технічної документації із землеустрою та надання земельних 

ділянок у власність громадянам» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є ряд пропозицій. 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища та комісія з питань соціально-

економічного розвитку, інвестиційної політики та дерегуляції пропонує 

доповнити додаток 1 проекту рішення пунктами наступного змісту: 

- пунктом 5 затвердити проект землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки та надати земельну ділянку у власність 

громадянці Ісмаіловій Олені Володимирівні по 

вул.Катіонівській,35Б площею 1000 кв.м. для будівництва і 

обслуговування жилих будинків, господарських будівель і споруд 

(присадибна ділянка); 

- пунктом 6 затвердити проект землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки та надати земельну ділянку у власність 

громадянці Задерейко Вікторії Миколаївні по вул.Катіонівській,35В 

площею 1000 кв.м. для будівництва і обслуговування жилих 

будинків, господарських будівель і споруд (присадибна ділянка); 



- пунктом 7 затвердити проект землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки та надати земельну ділянку у власність 

громадянину Бондару Степану Степановичу по 

вул.Катіонівській,35Г площею 1000 кв.м. для будівництва і 

обслуговування жилих будинків, господарських будівель і споруд 

(присадибна ділянка). 

Які будуть зауваження? (Немає).  

Також комісія з питань містобудування, земельних відносин та 

охорони навколишнього природного середовища та комісія з питань 

соціально-економічного розвитку, інвестиційної політики та 

дерегуляції пропонує доповнити текстову частину проекту рішення 

пунктом 2 наступного змісту: 

- припинити право постійного користування земельною ділянкою 

загальною площею 2000 кв.м. по вул.Західно-Окружній,20-А 

приватному малому підприємству «Скіф». 

Доповнити додаток 5 проекту рішення пунктами наступного змісту: 

- пунктом 12 затвердити технічну документацію із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на 

місцевості) та надати у власність земельну ділянку громадянці 

Коліщак Надії Василівні площею 1000 кв.м. по вул.Західно-

Окружній,18-Е для будівництва і обслуговування жилих будинків, 

господарських будівель і споруд (присадибна ділянка) – землі 

житлової та громадської забудови; 

- пунктом 13 затвердити технічну документацію із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на 

місцевості) та надати у власність земельну ділянку громадянці Палій 

Людмилі Михайлівні площею 1000 кв.м. по вул.Західно-

Окружній,18-Ж для будівництва і обслуговування жилих будинків, 

господарських будівель і споруд (присадибна ділянка) – землі 

житлової та громадської забудови. 

Які будуть ще пропозиції? 

 

М.Кривак – 

секретар міської 

ради 

Пропоную доповнити проект рішення пунктами наступного змісту: 

- пунктом 3: громадянка Ісмаілова О.В. зобов'язана сплатити відновну 

вартість зелених насаджень, враховуючи Акт обстеження зелених 

насаджень (дерев, чагарників, газонів), що підлягають знесенню чи 

пересадженню від 24.01.2018 р. управління житлово-комунального 

господарства (відновна вартість дерев складає 728,17 грн., код 

ЄДРПОУ 38045529 Банк одержувач ГУДКСУ в Хмельницькій 

області МФО 815013 р/р 3141454470002); 

- пунктом 4: громадянка Задерейко В.М. зобов'язана сплатити 

відновну вартість зелених насаджень, враховуючи Акт обстеження 

зелених насаджень (дерев, чагарників, газонів), що підлягають 

знесенню чи пересадженню від 24.01.2018 р. управління житлово-

комунального господарства (відновна вартість дерев складає 728,17 

грн., код ЄДРПОУ 38045529 Банк одержувач ГУДКСУ в 

Хмельницькій області МФО 815013 р/р 3141454470002); 

- пунктом 5: громадянин Бондар С.С. зобов'язаний сплатити відновну 

вартість зелених насаджень, враховуючи Акт обстеження зелених 

насаджень (дерев, чагарників, газонів), що підлягають знесенню чи 

пересадженню від 24.01.2018 р. управління житлово-комунального 

господарства (відновна вартість дерев складає 5342,19 грн., код 

ЄДРПОУ 38045529 Банк одержувач ГУДКСУ в Хмельницькій 

області МФО 815013 р/р 3141454470002). 

 



Симчишин О.С. – 

міський голова 

 

Які будуть ще пропозиції? 

 

В.Худецький – 

депутат міської 

ради 

Пропоную доповнити додаток 1 проекту рішення пунктами наступного 

змісту: 

- пунктом 8 затвердити проект землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки та надати земельну ділянку у власність 

громадянці Боруці Марії Сергіївні по прв.Осінньому,14 площею 600 

кв.м. для будівництва і обслуговування жилих будинків, 

господарських будівель і споруд (присадибна ділянка); 

- пунктом 9 затвердити проект землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки та надати земельну ділянку у власність 

громадянину Чикиді Юрію Івановичу по прв.Місячному,6 площею 

1000 кв.м. для будівництва і обслуговування жилих будинків, 

господарських будівель і споруд (присадибна ділянка) 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

 

Які будуть ще пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок та надання земельних ділянок у власність громадянам» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? 

 

Т.Калюжна – 

депутат міської 

ради 

Пропоную зняти на довивчення пункт 16 додатку 2 до проекту 

рішення. 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

 

Які будуть ще пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок, технічної документації із землеустрою та надання земельних 

ділянок у власність громадянам» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок, технічної документації із землеустрою та надання земельних 

ділянок у власність громадянам, внесення змін та втрату чинності» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про розгляд пропозицій комісії  з розгляду земельних спорів» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища, комісія з питань соціально-

економічного розвитку, інвестиційної політики та дерегуляції, комісія з 

питань регламенту, депутатської діяльності, антикорупційної політики, 

забезпечення правопорядку та зв’язку з військовими частинами та 

комісія з питань охорони здоров’я, соціальної політики, гуманітарних 

питань та розвитку громадянського суспільства, свободи слова та 



інформації пропонують виключити пункт 1 з проекту рішення та 

рекомендувати управлінню земельних ресурсів та земельної реформи 

винести повторно дане питання на розгляд комісії з розгляду земельних 

спорів 

Які будуть ще пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про розгляд пропозицій комісії з розгляду земельних спорів» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання дозволу на розробку технічної документації із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки 

в натурі (на місцевості) в оренду та погодження технічної документації 

із землеустрою щодо поділу земельної ділянки» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання юридичним та фізичним особам дозволу на поділ 

земельних ділянок, внесення змін в рішення сесії міської ради» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є ряд пропозицій. 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища та комісія з питань соціально-

економічного розвитку, інвестиційної політики та дерегуляції 

пропонують доповнити текстову частину проекту рішення пунктами 

наступного змісту: 

- пунктом 2 внести зміни та доповнення до рішення 8-ї сесії міської 

ради від 21.09.2016 №51, а саме: 

2.1. Доповнити текстову частину рішення п.2 наступного змісту 

«Надати дозвіл на розроблення технічної документації із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної 

ділянки в натурі (на місцевості) площею 13846 кв.м. по 

вул.Трудовій,4, кадастровий номер 6810100000:18:002:0013 у 

зв’язку із технічною помилкою». Відповідно п.2-6 рішення вважати 

пунктами 3-7; 

2.2. Внести зміни в графу 4 п.1 додатку до рішення, виклавши її в 

новій редакції: «13846, в т.ч. діл.№1-4488, діл.№2-6447, діл.№3-

2911» відповідно до поданого клопотання управління земельних 

ресурсів та земельної реформи. 

- пунктом 3 визнати п.3 додатку 4 до рішення 46-ї сесії міської ради 

від 24.12.2014 №60 «Про припинення права користування 

земельними ділянками та надання юридичним особам, громадянину 

дозволу на розроблення проектів землеустрою щодо відведення 

земельних ділянок в постійне користування, оренду та поділ 

земельних ділянок» таким, що втратив чинність, відповідно до 

поданого клопотання управління земельних ресурсів та земельної 

реформи. 

Які будуть ще пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про погодження технічних документацій із землеустрою щодо поділу 

земельних ділянок» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є протокольне 



доручення. 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища та комісія з питань соціально-

економічного розвитку, інвестиційної політики та дерегуляції 

пропонували департаменту архітектури, містобудування та земельних 

ресурсів до колегії міської ради з’ясувати та надати інформацію по 

питанню щодо бомбосховищ, які розташовані в районі 

вул.Пересипкіна. 

 

О.Чорнієвич – 

директор 

департаменту 

архітектури, 

містобудування та 

земельних 

ресурсів 

 

По пункту 1 проекту рішення, а саме погодження громадянину 

Полянському Артуру Руслановичу технічної документації із 

землеустрою щодо поділу земельної ділянки по вул.Пересипкіна,13 

повідомляю, що на даній земельній ділянці не знаходиться 

бомбосховище. 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

 

Які ще будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання згоди на відновлення меж земельних ділянок в натурі (на 

місцевості)» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки та надання її в оренду» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки у зв’язку зі зміною цільового призначення» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про припинення права користування земельними ділянками та 

надання дозволу на розробку проектів землеустрою щодо відведення 

земельних ділянок, технічної документації із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на 

місцевості) з метою передачі їх в постійне користування, оренду» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок у зв’язку зі зміною цільового призначення» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища та комісія з питань соціально-

економічного розвитку, інвестиційної політики та дерегуляції 

пропонують доповнити проект рішення пунктом 2 наступного змісту: 



- затвердити технічну документацію із землеустрою товариству з 

обмеженою відповідальністю «Дельта-С» щодо встановлення 

(відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) зі 

зміною коду КВЦПЗ земельної ділянки площею 2989 кв.м по 

вул.Пілотській,6/1, кадастровий номер 6810100000:06:001:0325 з 

«03.15 для будівництва та обслуговування інших будівель 

громадської забудови (під автостоянку) – землі житлової та 

громадської забудови» на «02.01 для будівництва і обслуговування 

житлового будинку, господарських будівель і споруд (присадибна 

ділянка) – землі житлової та громадської забудови». 

Які будуть ще пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок, технічної документації із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) та 

надання земельних ділянок в оренду, постійне користування» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є ряд пропозицій. 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища та комісія з питань соціально-

економічного розвитку, інвестиційної політики та дерегуляції 

пропонують доповнити проект рішення додатком 4 наступного змісту: 

- надати товариству з обмеженою відповідальністю «Ореанна» в 

оренду терміном на 10 років земельну ділянку по прс.Миру,99/1-А 

площею 3688 кв.м., кадастровий номер 6810100000:16:007:0645 для 

обслуговування нежитлових приміщень корпусу №23. Категорія 

земель – землі промисловості, транспорту, зв’язку, енергетики, 

оборони та іншого призначення, код КВЦПЗ: 11.02-для розміщення 

та експлуатації основних, підсобних і допоміжних будівель та 

споруд підприємств переробної, машинобудівної та іншої 

промисловості. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

Також комісія з питань містобудування, земельних відносин та 

охорони навколишнього природного середовища та комісія з питань 

соціально-економічного розвитку, інвестиційної політики та 

дерегуляції пропонують доповнити проект рішення додатком 5 

наступного змісту: 

- надати громадській організації «Хмельницьке обласне об’єднання 

«За Україну, за її волю» в постійне користування земельну ділянку 

площею 4900 кв.м. по вул.Залізняка,1-Б, кадастровий номер 

6810100000:17:003:0070 для будівництва і обслуговування 

багатоквартирного житлового будинку та гаражів. Категорія земель 

– землі житлової та громадської забудови, код КВЦПЗ: 02.10-для 

будівництва і обслуговування багатоквартирного житлового 

будинку з об’єктами торгово-розважальної та ринкової 

інфраструктури. 

Які будуть ще пропозиції? 

 

Т.Калюжна – 

депутат міської 

ради 

Пропоную зняти на довивчення пропозицію комісії з питань 

містобудування, земельних відносин та охорони навколишнього 

природного середовища та комісії з питань соціально-економічного 

розвитку, інвестиційної політики та дерегуляції щодо доповнення 

проекту рішення додатком 5 

 

Симчишин О.С. – Які будуть ще пропозиції? 



міський голова 

 

 

А.Кветко – 

депутат міської 

ради 

Пропоную доповнити додаток 4 проекту рішення пунктом 2 

наступного змісту: 

- надати товариству з обмеженою відповідальністю «Проскурів-

Агро» в оренду терміном на 10 років земельну ділянку по 

вул.Красовського,6/3 площею 1457 кв.м. кадастровий номер 

6810100000:07:003:0129 для обслуговування приміщення 

холодильників машин. Категорія земель – землі промисловості, 

транспорту, зв’язку, енергетики, оборони та іншого призначення, 

код КВЦПЗ: 11.02-для розміщення та експлуатації основних, 

підсобних і допоміжних будівель та споруд підприємств переробної, 

машинобудівної та іншої промисловості. 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

 

Які будуть ще пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про погодження технічних документацій із землеустрою щодо поділу 

земельних ділянок та зміну коду КВЦПЗ земельних ділянок» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища та комісія з питань соціально-

економічного розвитку, інвестиційної політики та дерегуляції 

пропонують доповнити текстову частину проекту рішення пунктами 

наступного змісту: 

- пунктом 3 змінити код КВЦПЗ земельної ділянки по 

вул.Залізняка,3/1 площею 600 кв.м., кадастровий номер 

6810100000:17:003:0053 з «03.07-для будівництва і обслуговування 

будівель торгівлі» на «02.10-для будівництва і обслуговування 

багатоквартирного житлового будинку з об’єктами торгово-

розважальної та ринкової інфраструктури» відповідно до поданого 

клопотання ТОВ «Промбуд-1». 

- пунктом 4 внести зміни в графу 4 пункту 2 додатку 2 до рішення 53-ї 

сесії міської ради від 23.09.2015 №26, виклавши її в новій редакції: 

«02.10-для будівництва і обслуговування багатоквартирного 

житлового будинку з об’єктами торгово-розважальної та ринкової 

інфраструктури». Внести відповідні зміни до договору оренди землі 

№1084/01 від 30.03.2016 відповідно до поданого клопотання ТОВ 

«Промбуд-1». 

Які будуть ще пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання згоди на відновлення меж земельних ділянок в натурі (на 

місцевості)» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є ряд пропозицій. 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища та комісія з питань соціально-

економічного розвитку, інвестиційної політики та дерегуляції 

пропонують доповнити додаток проекту рішення пунктами наступного 

змісту: 

- пунктом 3 надати колективному підприємству 

«Спецбудмеханізація» згоду на відновлення меж земельної ділянки в 

натурі (на місцевості) по вул.Геологів,7 площею 60 305 кв.м. під 

виробничу базу, що перебуває в постійному користуванні КП 



«Спецбудмеханізація» згідно державного акту на право постійного 

користування землею від 03.10.1997. Категорія земель –землі 

житлової та громадської забудови, код КВЦПЗ – 03.10-для 

будівництва та обслуговування будівель ринкової інфраструктури 

(адміністративних будинків, офісних приміщень та інших будівель 

громадської забудови, які використовуються для здійснення 

підприємницької та іншої діяльності, пов’язаної з отриманням 

прибутку). 

- пунктом 4 надати товариству з обмеженою відповідальністю 

«Дельта-С» згоду на відновлення меж земельної ділянки в натурі (на 

місцевості) по вул.Прибузькій,9 площею 3438 кв.м. під платну 

автостоянку та ринок по продажу автомобілів та запчастин, що 

перебуває в постійному користуванні товариства з обмеженою 

відповідальністю «Дельта-С» згідно державного акту на право 

постійного користування землею від 23.02.2000. Категорія земель – 

землі житлової та громадської забудови, код КВЦПЗ - 03.15-для 

будівництва та обслуговування інших будівель громадської 

забудови. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

Комісія з питань роботи житлово-комунального господарства, 

приватизації та використання майна територіальної громади міста 

пропонує Доповнити проект рішення додатком 2 наступного змісту: 

- надати громадянину Богдану Сергію Васильовичу дозвіл на 

розробку технічної документації із землеустрою щодо поділу 

земельної ділянки по вул.Степанковій,3/3 площею 4500 кв.м. на 5 

земельних ділянок площею 900 кв.м. кожна. Категорія земель – 

землі житлової та громадської забудови, код КВЦПЗ – 02.01-для 

будівництва та обслуговування житлового будинку, господарських 

будівель і споруд (присадибна ділянка). 

Які будуть ще пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про проведення експертної грошової оцінки земельної ділянки 

несільськогосподарського призначення, зміну коду КВЦПЗ земельної 

ділянки» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання дозволу на розробку проекту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки з метою передачі в оренду та поділ 

земельної ділянки» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про припинення права постійного користування земельними 

ділянками юридичним особам» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Пропоную зняти на довивчення пункт 1.1 проекту рішення. 

Які будуть ще пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про припинення права постійного користування земельними 

ділянками юридичним особам» 



Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін в договори про пайову участь у створенні і 

розвитку інженерно-транспортної та соціальної інфраструктури міста 

Хмельницького» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін в договори про пайову участь у створенні і 

розвитку інженерно-транспортної та соціальної інфраструктури міста 

Хмельницького» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін і доповнень в рішення двадцять другої сесії міської 

ради від 17.12.2008 року №23 із внесеними змінами і доповненнями» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін в договори про пайову участь у створенні і 

розвитку інженерно-транспортної та соціальної інфраструктури міста 

Хмельницького» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про встановлення розміру пайової участі у створенні і розвитку 

інженерно-транспортної та соціальної інфраструктури міста 

Хмельницького» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про укладення тристоронніх договорів про пайову участь у створенні 

і розвитку інженерно-транспортної та соціальної інфраструктури міста 

Хмельницького» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища та комісія з питань соціально-

економічного розвитку, інвестиційної політики та дерегуляції 

пропонують доповнити додаток до проекту рішення пунктами 

наступного змісту: 

- пунктом 4 укласти тристоронні договори про пайову участь у 

створенні і розвитку інженерно-транспортної та соціальної 

інфраструктури міста Хмельницького із Хмельницькою обласною 

радою та Хмельницьким спеціалізованим ліцеєм-інтернатом 

поглибленої підготовки в галузі науки у зв’язку із будівництвом 

багатоквартирного житлового будинку з вбудованими нежитловими 

приміщеннями (ІІІ-черга – 60-ти квартирний житловий будинок) по 

вул.Озерній,14. Сума внеску 132 708 грн., термін сплати 11.11.2019 



та у зв’язку із будівництвом багатоквартирного житлового будинку з 

вбудованими нежитловими приміщеннями (ІV-черга – 60-ти 

квартирний житловий будинок) по вул.Озерній,14. Сума внеску 

133 404 грн., термін сплати 11.11.2019. 

- пунктом 5 укласти тристоронні договори про пайову участь у 

створенні і розвитку інженерно-транспортної та соціальної 

інфраструктури міста Хмельницького із прокуратурою 

Хмельницької області та приватною фірмою «Діта» у зв’язку із 

будівництвом багатоповерхового житлового будинку з вбудовано-

прибудованими нежитловими приміщеннями (І черга) по 

вул.Трудовій,5/2-Б. Сума внеску 484 023 грн. Термін сплати 

31.12.2019. 

Які будуть ще пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про внесення змін та доповнень до Переліку площ, проспектів, 

вулиць, провулків, проїздів, скверів, бульварів, парків, розташованих 

на території міста Хмельницького, затвердженого рішенням 17-ої сесії 

міської ради №24 від 02.04.2008» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження архітектурних типів стаціонарних тимчасових 

споруд для провадження підприємницької діяльності на території 

м.Хмельницького» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження комплексної схеми розміщення пересувних 

тимчасових споруд для провадження підприємницької діяльності на 

території м.Хмельницького» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про надання дозволу власникам та користувачам земельних ділянок 

на встановлення тимчасових споруд для провадження підприємницької 

діяльності» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища та комісія з питань соціально-

економічного розвитку, інвестиційної політики та дерегуляції 

пропонують доповнити додаток до проекту рішення пунктом 3 

наступного змісту: 

- надати громадянину Роюку Віктору Мусійовичу дозвіл на 

встановлення тимчасової споруди для провадження 

підприємницької діяльності площею 30 кв.м. на власній земельній 

ділянці по вул.Березневій,50. 

Які будуть ще пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання 

«Про затвердження «Програми соціальної підтримки учасників АТО, 

учасників Революції Гідності та членів їх сімей на 2018-2020 рр.» 



Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

За пропозицією постійної комісії з питань охорони здоров’я, соціальної 

політики, гуманітарних питань та розвитку громадянського 

суспільства, свободи слова та інформації пропонується включити до 

порядку денного чергової двадцятої сесії міської ради питання «Про 

затвердження «Програми соціальної підтримки учасників АТО та 

членів їх сімей на 2018-2020 рр.» 

Які будуть зауваження? (Немає) 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

За пропозицією постійної комісії з питань охорони здоров’я, соціальної 

політики, гуманітарних питань та розвитку громадянського 

суспільства, свободи слова та інформації пропонується включити до 

порядку денного чергової двадцятої сесії міської ради питання «Про 

уповноваження щодо укладення додаткових угод до контрактів з 

директорами закладів професійної (професійно-технічної) освіти, 

фінансування яких здійснюється з міського бюджету» 

Які будуть зауваження? (Немає) 

 

М.Кривак – 

секретар міської 

ради 

Прошу включити до порядку денного чергової двадцятої сесії міської 

ради питання «Про інформацію Хмельницької міської виборчої комісії 

Хмельницької області щодо визнання повноважень депутата 

Хмельницької міської ради Мороза В’ячеслава Анатолійовича». 

 

Симчишин О.С.- 

міський голова 

 

Які будуть зауваження? (Немає). 

М.Кривак – 

секретар міської 

ради 

Прошу включити до порядку денного чергової двадцятої сесії міської 

ради питання «Про внесення змін до рішення першої сесії міської ради 

від 04.12.2015 року №17». 

 

Симчишин О.С.- 

міський голова 

 

Які будуть зауваження? (Немає). 

О.Певнев – 

депутат міської 

ради 

Прошу включити до порядку денного чергової двадцятої сесії міської 

ради питання «Про включення до переліку майна та об’єктів (будівель, 

споруд, приміщень), що перебувають у власності територіальної 

громади міста Хмельницького та знаходяться на балансі 

Хмельницького комунального підприємства «Електротранс». 

 

Симчишин О.С.- 

міський голова 

 

Які будуть зауваження? (Немає). 

О.Певнев – 

депутат міської 

ради 

Прошу включити до порядку денного чергової двадцятої сесії міської 

ради питання «Про погодження інвестиційної програми міського 

комунального підприємства «Хмельницьктеплокомуненерго» на 2018 

рік». 

 

Симчишин О.С.- 

міський голова 

 

Які будуть зауваження? (Немає). 

О.Певнев – 

депутат міської 

ради 

Прошу включити до порядку денного чергової двадцятої сесії міської 

ради питання «Про погодження Інвестиційної програми комунального 

підприємства «Південно-Західні тепломережі” на 2018 рік». 



Симчишин О.С.- 

міський голова 

 

Які будуть зауваження? (Немає). 

О.Певнев – 

депутат міської 

ради 

Прошу включити до порядку денного чергової двадцятої сесії міської 

ради питання «Про внесення змін до рішення шостої сесії 

Хмельницької міської ради від 18.05.2016 року №3». 

 

Симчишин О.С.- 

міський голова 

 

Які будуть зауваження? (Немає). 

Т.Калюжна – 

депутат міської 

ради 

Прошу включити до порядку денного чергової двадцятої сесії міської 

ради питання «Про затвердження передавальних актів комунального 

архітектурно-планувального підприємства та підприємства проектно-

розвідувальних робіт по землевпорядкуванню». 

 

Симчишин О.С.- 

міський голова 

 

Які будуть зауваження? (Немає). 

Т.Калюжна – 

депутат міської 

ради 

Прошу включити до порядку денного чергової двадцятої сесії міської 

ради питання «Про збільшення розміру статутного капіталу 

Хмельницького бюро технічної інвентаризації та затвердження нової 

редакції статуту Хмельницького бюро технічної інвентаризації». 

 

Симчишин О.С.- 

міський голова 

 

Які будуть зауваження? (Немає). 

А.Кветко – 

депутат міської 

ради 

Прошу включити до порядку денного чергової двадцятої сесії міської 

ради питання «Про встановлення розміру кошторисної заробітної плати 

при визначенні вартості будівництва об’єктів за рахунок коштів 

міського бюджету на 2018 рік». 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Які ще будуть пропозиції до порядку денного чергової двадцятої сесії 

міської ради? (Немає). Усі питання порядку денного розглянуті. Які 

будуть зауваження? (Немає).  

 

 

 

Міський голова         О.Симчишин 


